
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 330
Under henvisning til artiklen ”DI: Farligt for Retssikkerheden”, bragt i Fyens
Stiftstidende den 4. januar 2015, bedes ministeren redegøre for, om de nuvæ-
rende regler for tildeling af sagsomkostninger er hensigtsmæssige, når det vi-
ser sig, at virksomheder kan presses til at indgå forlig og dermed modtage
mindre betaling, end de er berettiget til, fordi de ikke vil kunne få dækket de-
res omkostninger ved at føre sagen ved retten.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2014-15
REU Alm.del  Spørgsmål 330
Offentligt


